
Protokół nr V/2025

z obrad XV sesji Rady Miejskiej w Pasłęku kadencji 2024-2029 w dniach 28-29 maja 2025 r.

Pierwsze posiedzenie rozpoczęto w dniu 28 maja 2025 r. o godz. 12:00, a zakończono o godz. 15:05 
tego samego dnia.

Posiedzenie miało charakter uroczysty w związku z obchodami 35-lecia pasłęckiego samorządu.

W posiedzeniu wzięło udział 15 radnych.

Ad pkt 1.
Otwarcie obrad sesji.

Obrady w pierwszym posiedzeniu Rady Miejskiej w Pasłęku w Sali kinowej Pasłęckiego Ośrodka 
Kultury otworzył Przewodniczący Rady Miejskiej w Pasłęku Pan Bogdan Pobiarżyn.

Ad pkt 2.
Powitanie zaproszonych gości.

W kolejnym punkcie Przewodniczący oficjalnie przywitał wszystkich przybyłych gości.

Ad pkt 3.
Stwierdzenie prawomocności obrad.

Obrady były  prawomocne,  bowiem na posiedzeniu  obecnych było  15 radnych.  Lista  obecności 
radnych stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.

W obradach uczestniczyli także sołtysi sołectw gminy Pasłęk oraz zaproszeni goście. Listy obecności  
sołtysów oraz zaproszonych gości stanowią załączniki nr 2 i nr 3 do niniejszego protokołu.

Ad pkt 4.
Przyjęcie porządku obrad.

Radni nie wnieśli uwag do porządku sesji.

Porządek sesji stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu.

Głosowano w sprawie:

Przyjęcie porządku obrad.

Wyniki głosowania

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:

ZA (15)
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Dorota Dragan, Agnieszka Furtak,  Aleksander Gajczewski,  Elżbieta Hulanicka,  Andrzej  Juniewicz, 
Krzysztof  Kosowski,  Damian  Olbryś,  Kamil  Oskroba,  Jarosław  Pietrzykowski,  Bogdan  Pobiarżyn, 
Wojciech  Przybyłowski,  Urszula  Szuniewicz,  Grzegorz  Wojciechowski,  Bartłomiej  Zalewski,  Lidia 
Zawarczyńska

Ad pkt 5.
Wystąpienie Burmistrza Pasłęka.

Kolejnym  punktem  posiedzenia  było  uroczyste  wystąpienie  Burmistrza  Pasłęka  Pani  Elżbiety 
Wasiuk.

Ad pkt 6.
Wystąpienia zaproszonych gości.

W  następnym  punkcie  odbyły  się  wystąpienia  zaproszonych  gości.  Przy  mównicy  pojawili  się 
i złożyli życzenia z okazji 35-lecia samorządu m.in. Posłowie na Sejm Rzeczypospolitej Polskiej Pani 
Elżbieta  Gelert  i  Pan Stanisław Gorczyca,  Wicewojewoda Warmińsko-Mazurski  Mateusz  Szauer, 
Członek Zarządu Województwa Warmińsko-Mazurskiego Pan Robert Turlej, Starosta Elbląski oraz 
były  Burmistrz  Pasłęka  Pan  Maciej  Romanowski,  Wieloletni  Burmistrz  Pasłęka  Pan  Wiesław 
Śniecikowski, Radni pierwszej kadencji samorządu Pan Stanisław Topczewski i Pan Stefan Stando, 
Przedstawiciel  Wód  Polskich  Pan  Cezary  Terech,  Przedstawiciel  Akademii  Nauk  Stosowanych 
w Elblągu  Pan  Krzysztof  Sidorkiewicz,  Prezes  Braniewsko-Pasłęckiego  Banku  Spółdzielczego  Pan 
Wojciech Żylis, Prezes Stowarzyszenia Łączy Nas Kanał Elbląski Pani Stanisława Pańczuk, Dyrektor 
Centrum Spotkań Europejskich Światowid w Elblągu Pan Antoni Czyżyk, Wójt Gminy Rychliki Pan 
Zbigniew  Lichuszewski  oraz  wielu  innych  gości  reprezentujących  stowarzyszenia,  instytucje 
i przedsiębiorców.

W trakcie wystąpień zaproszonych gości dokonano elastycznej zmiany w programie uroczystości 
spowodowanej dużą ilością wystąpień i napiętym terminarzem chóru Cantata z Elbląga, który miał 
zaprezentować  występ  artystyczny  zaplanowany  w  punkcie  9  posiedzenia.  Występ  odbył  się 
w przerwie pomiędzy wystąpieniami gości. Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował również, 
że zamieniona zostanie kolejność realizacji  punktu 7 porządku obrad tj.  Wystąpienie Dyrektora 
Biblioteki Publicznej w Pasłęku, z punktem 8 tj. Wręczenie okolicznościowych statuetek.

Ad pkt 7.
Wręczenie okolicznościowych statuetek.

Kolejnym punktem uroczystości  było wręczenie okolicznościowych statuetek,  które są wyrazem 
wdzięczności,  uznania  i  szacunku  dla  tych  którzy  swoją  pracą,  zaangażowaniem i  działalnością 
przyczynili się do rozwoju wspólnoty pasłęckiego samorządu i na stałe zapisali się w jego historii.

Wśród osób wyróżnionych znaleźli się:

1. Elżbieta Getert – Posłanka Sejmu Rzeczpospolitej Polskiej

2. Stanisław Gorzczyca – Poseł Sejmu Rzeczpospolitej Polskiej
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3. Radosław Król – Wojewoda Warmińsko-Mazurski

4. Mateusz Szauer – Wicewojewoda Warmińsko-Mazurski

5. Marcin Kuchciński – Marszałek Województwa Warmińsko-Mazurskiego

6. Robert Turlej – Członek Zarządu Województwa Warmińsko – Mazurskiego

7. Byli Burmistrzowie Pasłęka

- Maciej Romanowski – Starosta Elbląski

- Wiesław Śniecikowski

8. Honorowi Obywatele Miasta i Gminy Pasłęk

- Ks. Czesław Drężek

- Stefan Stando

- Józef Włodarski

- Ks. Jan Sindrewicz

9. Wieloletni Radni Rady Miejskiej w Pasłęku (min. 3 kadencje)

- Mariusz Ficak

- Jarosław Jasiukiewicz

- Janina Rapacka

- Zbigniew Cieśla

- Tadeusz Jedlikowski

- Marek Łachmański

- Jan Świderski

- Henryk Żukowski

- Stefan Stando

10. Przedstawiciela zaprzyjaźnionych samorządów

- Grażyna Kluge – Przewodnicząca Rady Miejskiej w Elblągu

- Katarzyna Wiśniewska – Wiceprezydent Elbląga

- Zbigniew Lichuszewski – Wójt Gminy Rychliki

- Elżbieta Niżnik – Sekretarz Gminy Elbląg

- Katarzyna Pawlikowska – Sekretarz Gminy Tolkmicko
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11. Przedstawiciele służb mundurowych

- insp. Tomasz Piaskowski – Komendant Miejski Policji w Elblągu

- mł.  bryg.  Bogdan  Grzymowicz  –  Komendant  Miejski  Państwowej  Straży  Pożarnej 
w Elblągu

- mł. bryg. Paweł Raczewski – Dowódca Jednostki Ratowniczo-Gaśniczej Nr 3 w Pasłęku

- podinsp. Agnieszka Bielewicz – Piechowiak – Komendant Komisariatu Policji w Pasłęku

12. Iwona Żendarska – Kierownik Krajowego Ośrodka Wsparcia Rolnictwa w Olsztynie

13. Maciej  Wielgucki  –  Zastępca  Kierownika  Rejonu  Generalnej  Dyrekcji  Dróg  Krajowych 
i Autostrad w Elblągu

14. Cezary Terech – Dyrektor Zarządu Zlewni w Elblągu

15. Iwona Chełchowska – Prezes Zarządu Szpitala Powiatowego w Pasłęku

16. Iwona Radej – Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy w Elblągu

17. Antoni Czyżewski – Dyrektor Centrum Spotkań Europejskich Światowit w Elblągu

18. Roman Puchalski – Przewodniczący Rady Powiatowej Warmińsko-Mazurskiej Izby Rolniczej 
w Elblągu

19. Żaneta Jakimowska – Kanclerz Akademii Medycznych i Społecznych Nauk Stosowanych

20. Krzysztof Sidorkiewicz – Dyrektor Instytutu Ekonomicznego Akademii  Nauk Stosowanych 
w Elblągu

Ad pkt 8.
„O dziejach Pasłęckiego Samorządu słów kilka” – Wystąpienie Dyrektora Biblioteki Publicznej 
w Pasłęku.

W  kolejnym  punkcie  uroczystości  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  w  Pasłęku  przekazał  głos 
Dyrektorowi  Biblioteki  Publicznej  w  Pasłęku  Panu  Piotrowi  Adamczykowi,  który  zaprezentował 
krótkie wystąpienie wraz z prezentacją multimedialną, dotyczące historii pasłęckiego samorządu.

Ad pkt 9.
Zamknięcie pierwszego posiedzenia XV sesji Rady Miejskiej w Pasłęku.

W ostatnim punkcie pierwszego posiedzenia XV sesji  Rady Miejskiej w Pasłęku, Przewodniczący 
Rady Miejskiej w Pasłęku podziękował wszystkim gościom za przybycie i zamkną posiedzenie.
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Drugie posiedzenie rozpoczęto w dniu 29 maja 2025 r. o godz. 13:00, a zakończono o godz. 18:15 
tego samego dnia.

W posiedzeniu wzięło udział 15 radnych.

Ad pkt 1.
Otwarcie obrad sesji.

Obrady  sesji  Rady  Miejskiej  w  Pasłęku  w  Sali  im.  Stanisława  Paździora  w  Urzędzie  Miejskim 
w Pasłęku  otworzył  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  w  Pasłęku  Pan  Bogdan  Pobiarżyn,  który 
przywitał wszystkich obecnych i złożył wszystkim życzenia z okazji jubileuszu 35- lecia samorządu. 
Następnie głos został przekazany Panu Zbigniewowi Cieśli – Sołtysowi Sołectwa Aniołowo oraz Pani 
Halinie Cieśli – Przewodniczącej Stowarzyszenia na Rzecz Rozwoju Wsi Aniołowo, którzy przekazali 
zaproszenie na XX Między narodowy zlot Miłośników Aniołów, który odbędzie się 4 i 5 lipca 2025 r.  
w Aniołowie.

Ad pkt 2.
Wybór sekretarza obrad.

Do pełnienia funkcji sekretarza obrad Przewodniczący Rady Miejskiej zaproponował Radną Dorotę 
Dragan, która wyraziła zgodę. Innych kandydatur radni nie zgłosili.

Głosowano w sprawie:

Wybór sekretarza obrad.

Wyniki głosowania

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:

ZA (15)

Dorota Dragan, Agnieszka Furtak,  Aleksander Gajczewski,  Elżbieta Hulanicka,  Andrzej  Juniewicz, 
Krzysztof  Kosowski,  Damian  Olbryś,  Kamil  Oskroba,  Jarosław  Pietrzykowski,  Bogdan  Pobiarżyn, 
Wojciech  Przybyłowski,  Urszula  Szuniewicz,  Grzegorz  Wojciechowski,  Bartłomiej  Zalewski,  Lidia 
Zawarczyńska

Ad pkt 3.
Przyjęcie protokołu z sesji w dniu 24 kwietnia 2025 r.

Radni nie wnieśli uwag do protokołu z sesji w dniu 24 kwietnia 2025 r.

Głosowano w sprawie:

Przyjęcie protokołu z sesji w dniu 24 kwietnia 2025 r.
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Wyniki głosowania

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:

ZA (15)

Dorota Dragan, Agnieszka Furtak,  Aleksander Gajczewski,  Elżbieta Hulanicka,  Andrzej  Juniewicz, 
Krzysztof  Kosowski,  Damian  Olbryś,  Kamil  Oskroba,  Jarosław  Pietrzykowski,  Bogdan  Pobiarżyn, 
Wojciech  Przybyłowski,  Urszula  Szuniewicz,  Grzegorz  Wojciechowski,  Bartłomiej  Zalewski,  Lidia 
Zawarczyńska

Ad pkt 4.
Ocena stanu bezpieczeństwa,  porządku publicznego i  utrzymania czystości  na terenie Miasta 
i Gminy Pasłęk.

W tym punkcie głos zabrali przedstawiciel służb mundurowych. W pierwszej kolejności wystąpiła 
Komendant  Komisariatu  Policji  w  Pasłęku  Pani  podinsp.  Agnieszka  Bielewicz-Pieczowiak,  która 
zreferowała działania policji na terenie gminy Pasłęk.

Pytanie do wystąpienia Pani Komendant odniósł się  Radny Damian Olbryś, a sprawa dotyczyła 
dwóch problemów jakimi są zakłócanie porządku przez osoby pod wpływem alkoholu w parku 
naprzeciw placu zabaw w Pasłęku oraz częste przekraczanie prędkości w terenie zabudowanym.

W odpowiedzi Pani Komendant wyjaśniła, że funkcjonariusze zwrócą jeszcze baczniejszą uwagę na 
zachowanie osób przebywających w wspomnianym parku.

Następne  głos  zabrała  Radna  Dorota  Dragan,  która  zwróciła  uwagę  na  problem  związany 
z hulajnogami.

W  odpowiedzi  Pani  Komendant  wyjaśniła,  że  Policja  jest  świadoma  istniejącego  problemu  i 
podejmuje działania w powyższej sprawie nakładając na mandaty karne na osoby korzystające z  
pojazdów w sposób niewłaściwy lub pojazdów niespełniających odpowiednich norm. Dodatkowo 
Komendant  Miejski  Policji  w  Elblągu  Tomasz  Piaskowski  wyjaśnił  jak  wysokie  kary  grożą 
użytkownikom pojazdów nie spełniającym odpowiednich norm.

Następnie głos zabrał Radna Elżbieta Hulanicka, która zasugerowała większy nacisk na edukację 
dzieci  w  materii  bezpieczeństwa  w  ruchu  w  odniesieniu  do  hulajnóg  i  innych  pojazdów 
elektrycznych.

Komendant  wyjaśnił,  że  odpowiedzialność  za  dzieci  spoczywa  na  rodzicach,  którzy  przekazują 
dzieciom sprzęt i to właśnie dorośli są grupą docelową którą należy w tym aspekcie edukować.

Następnie głos zabrała Pani Burmistrz, która złożyła podziękowania za działania policji na terenie 
Gminy Pasłęk.
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Następnie  głos  zabrał  Komendant  Miejski  PSP  w  Elblągu  mł.  Bryg.  Bogdan  Grzymowicz,  który 
zreferował działania PSP na terenie gminy Pasłęk. Radni Nie mieli pytań do raportu.

Następnie głos zabrała Pani Burmistrz dziękując za współpracę z PSP i OSP.

Następnie  Przewodniczący  zapytał  radnych  o  ich  uwagi  w  sprawie  raportu  Straży  Miejskiej 
omówionego  na  komisji  i  poprosił  o  zwiększone  zaangażowanie  Straży  Miejskiej  w  działania 
prewencyjne dotyczące incydentów związanych z hulajnogami.

Następnie  głos  zabrał  Komendant  Straży  Miejskiej  Pan  Patryk  Kwieciński,  który  w  swojej 
wypowiedzi zadeklarował współpracę z pozostałymi służbami w celu podjęcia działań edukacyjnych 
szczególnie w szkołach mających na celu uświadamianie młodzieży w temacie zagrożeń w ruchu 
drogowym związanych z hulajnogami i innymi pojazdami. Radni nie mieli pytań do komendanta.

Następnie głos zabrała Radna Lidia Zawarczyńska, która złożyła podziękowania Kierownikowi oraz 
całemu referatowi Budownictwa i Gospodarki Komunalnej za sfinalizowanie zadania polegającego 
na montażu luster  drogowych na ulicy  Polnej  w Pasłęku.  W odpowiedzi  Pan Henryk  Żukowski 
Kierownik  Referatu  BGK  poinformował,  że  wszelkie  działania  realizowane  przez  jego  referat 
uzależnione są od decyzji podejmowanych przez Panią Burmistrz.

Następnie głos zabrał  Pan Patryk Kwieciński  pełniący funkcję Komendanta Straży Miejskiej  oraz 
Kierownika Referatu Spraw Obywatelskich, aby przedstawić informacje dotyczące bezpieczeństwa 
z zakresu działań referatu SO i zarządzania kryzysowego.

Następnie głos zabrała Pani Anna Kozłowska – Powiatowy Inspektor Sanitarny w Elblągu, która 
przedstawiła zagadnienia związane z problemami choroby zalewu wiślanego, krztuścem i błonicą. 
Radni  nie  mieli  pytań  do  Pani  Inspektor.  Następnie  Pani  Burmistrz  złożyła  podziękowania  za 
współpracę z sanepidem oraz wręczyła pamiątkową statuetkę.

Na  koniec  debaty  o  bezpieczeństwie  przewodniczący  podziękował  przybyłym  gościom  za  ich 
wystąpienia i przeszedł do kolejnego punktu porządku posiedzenia.

Ad pkt 5.
Debata na temat stanu dróg wojewódzkich, powiatowych i gminnych na terenie Miasta i Gminy 
Pasłęk.

Jako pierwszy o zabranie głosu poproszony został  Pan Robert  Dróbka -  Kierownik Rejonu Dróg 
Wojewódzkich w Elblągu, który w swojej wypowiedzi podsumował zrealizowane inwestycje w roku 
ubiegłym oraz  obecnie  trwające  jak  i  planowane na lata  następne.  Głos  zabrał  Radny Damian 
Olbryś  w  sprawie  planowanego  ciągu  pieszo-rowerowego  w  kierunku  Krosna  i  możliwości 
pozyskania  środków  na  realizację  tej  inwestycji.  W  odpowiedzi  Pan  Dróbka  wyjaśnił,  że  po 
wykonaniu dokumentacji nie powinno być przeszkód w realizacji tej inwestycji gdyż takie odcinki  
ścieżek z powodzeniem budowane są w całym województwie.

Następnie głos zabrał Radny Andrzej Juniewicz, który podziękował za rozpoczęcie budowy ścieżki  
rowerowej na odcinku Pasłęk – Rzędy oraz zapytał o możliwość budowy takiej ścieżki na odcinku 
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Robity – Stegny do drogi powiatowej na Łukszty, oraz naprawę nawierzchni drogi na odcinku Robity 
–  Łukszty.  W  odpowiedzi  Pan  Dróbka  wyjaśnił,  że  bardzo  pomocną  metodą  przyspieszającą 
realizację zadań jest przekazywanie ZDW gotowych planów inwestycyjnych i jest to ścieżka którą 
gmina Pasłęk  już  sobie  przetarła  w przypadku ścieżki  w Kierunku Krosna.  Co do drugiej  części 
pytania udzielona została informacja że możliwa jest naprawa uszkodzonego fragmentu jezdni, ale 
będzie to wymagało dokonania przesunięć w budżecie ZDW, gdy takowe zostaną zrealizowane Pan 
Kierownik przekaże stosowną informację Panu Radnemu.

Następnie  głos  zabrała  Radna  Agnieszka  Furtak  składając  propozycję  realizacji  w  przyszłości 
inwestycji  polegającej  na  przedłużeniu  ścieżki  od  Krosna  w  kierunku  Rychlik  co  zapewniło  by 
dogodny  dojazd  do  kanału  elbląskiego.  Pani  Radna  zwróciła  również  uwagę  na  skrzyżowanie 
w miejscowości  Krosno  dróg  wojewódzkich  527  i  513,  na  którym  często  dochodzi  do 
niebezpiecznych sytuacji i kolizji. W odpowiedzi Pan Dróbka odpowiedział że pomysł przedłużenia 
ścieżki  jest  bardzo  ciekawą  ideą  wartą  by  ją  w  przyszłości  rozważyć,  natomiast  co  tyczy  się 
skrzyżowania  w  miejscowości  Krosno  sprawę  ta  zostanie  zgłoszona  do  komisji  bezpieczeństwa 
ruchu, która będzie mogła wprowadzić ewentualne zmiany w oznakowaniu.

Następne  pytanie  zadał  Przewodniczący  Rady  Pan  Bogdan  Pobiarżyn  dotyczące  ul.  Kopernika 
w Pasłęku  w  temacie  nawierzchni  oraz  ewentualnej  budowy  ronda  na  skrzyżowaniu  ulicy 
Ogrodowej, Kopernika i Partyzantów. W odpowiedzi Pan Dróbka wyjaśnił że obecnie ZDW oczekuje 
na  przyznanie  środków  i  planowany  jest  do  wykonania  na  ul.  Kopernika  odcinek  nawierzchni 
o dł. 450 metrów. W temacie ronda wyjaśniono, że problemem jest wielkość ronda na którego 
zmniejszenie średnicy musiało by wydać zgodę ministerstwo.

Następnie Pani Burmistrz podziękowała za Panu Dróbce za współpracę oraz wręczyła pamiątkową 
statuetkę.

W  kolejnym  punkcie  debaty  o  zabranie  głosu  poproszony  został  Pan  Grzegorz  Daszkiewicz 
Przedstawiciel Zarządu Dróg Powiatowych, który pokrótce przybliżył zakres działań ZDP.

Z pierwszym pytaniem zwrócił  się Radny Andrzej  Juniewicz,  który podziękował za realizację i  z 
zadowoleniem przyjął  informację  o  planowanym 3 etapie  remontu drogi  do Łukszt.  Radny ma 
również nadzieję,  że końcowy etap między Robitami a Łuksztami zrealizowany już zostanie bez 
udziału finansowego gminy Pasłęk oraz wskazał  następną drogę potrzebującą pilnego remontu, 
która łączy miejscowości Stegny, Kawki, Łukszty.

Następni głos zabrał Radny Grzegorz Wojciechowski który zwrócił uwagę na problem na drodze 
powiatowej 1179 Marzewo – Drulity, gdzie zapadła się nawierzchnia na przepuście drogowym. W 
odpowiedzi  Radny  został  poinformowany,  że  ZDP  monitoruje  sytuację  i  podejmie  stosowne 
działania w celu naprawy sytuacji.

Następnie  głos  zabrał  Radny  Damian  Olbryś,  który  pochwalił  sposób  oznakowania  poziomego 
przejść dla pieszych poprzez zastosowanie dwukolorowych barw w miejscach strategicznych takich 
jak okolice szkół.
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Następnie głos zabrał Radny Bartłomiej Zalewski który zapytał o przewidywany termin naprawy 
oraz przedłużenia nawierzchni chodnika na ul. Kochanowskiego w Pasłęku. W odpowiedzi Radny 
został poinformowany, że w najbliższym czasie ZDP nie planuje rozbudowy chodników a jedynie 
punktowe remonty. Radny poprosił  o zwrócenie uwagi na uszkodzenia chodników na ul.  Rataja 
i Czarnieckiego.

Z  kolejnym  pytaniem  zwróciła  się  radna  Elżbieta  Hulanicka,  która  podziękowała  za  działania 
porządkujące podjęte przez ZDP na drodze pomiędzy miejscowościami Majki a Zielonka Pasłęcka. 
Radna zapytała również o możliwość wykonania nawierzchni asfaltowej w miejscowości Kronin. 
W odpowiedzi przekazano informację, że podejmowane są starania przez ZDP w celu pozyskania 
środków na ten cel. Następnie Radna poprosiła o zniwelowanie poboczy na drodze między Zielonką 
Pasłęcką  a  Kroninem.  W odpowiedzi  Pan  Grzegorz  Daszkiewicz  poinformował,  że  obecnie  ZDP 
podjęło działania mające na celu zakup równiarki co pozwoli na wykonanie wyżej wspomnianych 
prac. Radna poprosiła również o utrzymanie stałego kontaktu przy realizacji zadań prowadzonych 
przez ZDP na ternie gminy co przyczyni się do unikania niepotrzebnych problemów.

Następnie głos zabrała głos Radna Agnieszka Furtak która zwróciła uwagę na brak oznakowania 
pionowego  przejścia  dla  pieszych  przy  skrzyżowaniu  w  miejscowości  Krosno.  Pan  Grzegorz 
Daszkiewicz obiecał, że przyjrzy się sprawie.

Następnie głos zabrała Pani Burmistrz, która przekazała informację dotyczącą poczynionych ustaleń 
odnośnie naprawy drogi wojewódzkiej 505 w kierunku Łukszt oraz podziękowała za współpracę z 
Zarządem Dróg Powiatowych.

W kolejnym punkcie debaty o zabranie głosu poproszony został  Pan Maciej Wielgucki – Zastępca 
Kierownika  Rejonu  Generalnej  Dyrekcji  Dróg  Krajowych  i Autostrad  w  Elblągu,  który  przekazał 
informacje o zasobach dróg zarządzanych GDDKIA na terenie gminy Pasłęk. Z pytaniem zwrócił się 
Radny Andrzej Juniewicz, który dopytywał o  uruchomienie systemu nadzoru i informacji ruchu na 
S7. W odpowiedzi Pan Maciej Wielgucki poinformował, że według informacji przekazanych przez 
centralę planowy termin uruchomienia systemu to październik 2025 r.

W kolejnym punkcie debaty o zabranie głosu poproszony został Pan Henryk Żukowski Kierownik 
Referatu BGK, który przedstawił problematykę dróg gminnych na ternie gminy Pasłęk.

Z  pierwszym  pytaniem  zwrócił  się  Radny  Damian  Olbryś  odnośnie  terminów  przygotowania 
dokumentacji na budowę ścieżki rowerowej w kierunku Krosna. W odpowiedzi  Pan radny otrzymał 
informację, że tempo działań Zarządu Dróg Wojewódzkich jest niezależne od Urzędu Miejskiego w 
Pasłęku, jednocześnie Pani Burmistrz zapewniła,  że po stronie urzędu została zachowana pełna 
terminowość działań związana z realizacją tego zadania. Pan Radny zwrócił się z prośbą o zwrócenie 
większej uwagi na pojawiające się na terenie miasta ubytki w nawierzchni.

Z następnym pytaniem zwróciła się Radna Urszula Szuniewicz, pytanie dotyczyło udrożnienia drogi 
Aniołowo-Borzynowo. Odpowiedzi udzielił Pan Henryk Żukowski, który poinformował, że ta droga 
nie  należy  w całości  do  gminy,  a  jej  część  jest  własnością  Lasów Państwowych.  Poinformował 
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również, że podjęto decyzję o wznowieniu granic działki na której leży droga i część należąca do 
gminy Pasłęk zostanie naprawiona.

Następne głos zabrała Radna Lidia Zawarczyńska, która zwróciła się prośbą o zwrócenie uwagi na 
ubytki w nawierzchni na bocznej ul. Dworcowej oraz poruszyła temat wykaszania skarpy przy ZSEIT 
w Pasłęku. W odpowiedzi Kierownik Referatu BGK poinformował, że naprawa nawierzchni dróg na 
terenie miasta jest procesem ciągłym realizowanym nieustannie, natomiast wykaszanie skarpy jest 
tematem który powinien być skierowany do Zarządu Dróg Wojewódzkich, gdyż wspomniana skarpa 
stanowi  zasób  ZDW.  Radna  poprosiła  również  o  wyjaśnienie  kwestii  dotyczącej  dokumentacji 
budowy drogi na Kolonie Zdroje, czy dokumentacja ta będzie do wykorzystania przy realizacji innej 
inwestycji drogowej w tym sąsiedztwie. W odpowiedzi Pan Henryk Żukowski wyjaśnił, że specyfika 
sprawy  wynika  z  etapowania  bardzo  dużego  zadania,  a  dokumentacja  oczywiście  zostanie 
wykorzystana w późniejszej realizacji zadania.

Jako następna głos zabrała Radna Dorota Dragan, która podziękowała za realizację inwestycji przy 
ul.  Spółdzielczej  oraz  zapytała  o  trwałość  dróg wykonanych lub naprawianych kruszywem.  Pan 
Henryk Żukowski wyjaśnił, że nie ma określonej normy trwałości i wszystko zależy od warunków 
atmosferycznych i  obciążenia  ruchem.  Ponadto 2  razy  do roku wykonywane są  remonty  które 
odbywają się wiosną i jesienią. Kolejne Pytanie Pani Radnej dotyczyło latarni przy ul. Spółdzielczej,  
a  konkretnie  terminu  ich  instalacji.  Pan  żukowski  poinformował,  że  odbyło  się  spotkanie 
z projektantem firmy ENERGA Oświetlenie i został wyznaczony przebieg ustawienia latarni.

Następnie głos zabrała Radna Agnieszka Furtak która podziękowała za zajęcie się stanem drogi 
gminnej  w  miejscowości  Krosno.  Radna  z  zadowoleniem  przyjęła  wiadomość  o  planowanej 
instalacji oświetlenia na wspomnianym odcinku drogi oraz w miejscowości Brzeziny.

Następnie głos zabrał Radny Krzysztof Kosowski który podziękował Pani Burmistrz za wykonanie 
remontu  drogi  prowadzącej  do  ogródków  działkowych.  Radny  poprosił  również  o  usunięcie 
zakrzaczeń na drodze między miejscowościami Stegny i Marianka oraz instalację oświetlenia przy 
chodniku pomiędzy „małą” SP3 a Przedszkolem Samorządowym Nr1. W odpowiedzi Pan Henryk 
poinformował że montaż oświetlenia jest możliwy, natomiast co tyczy się wspomnianej drogi, jest 
ona nieużytkowana od wielu lat, lecz może w przyszłości uda się ją przywrócić do użytku.

Następnie  głos  zabrała  Radna  Elżbieta  Hulanicka,  która  podziękowała  Panu  Henrykowi 
Żukowskiemu za wieloletnią współpracę. Radna zadała pytanie odnośnie gwarancyjnej naprawy 
dróg w miejscach realizacji inwestycji oraz czy w tym roku wykonane zostaną prace polegające na 
uporządkowaniu  terenów przy  wiatach  autobusowych.  Kolejne  pytanie  dotyczyło  drogi  między 
Awajkami a DK7 do granicy gminy Małdyty, czy udało się nawiązać jakieś porozumienie w sprawie 
remontu drogi. Pan Henryk wyjaśnił, że prowadzono rozmowy z wójtem gminy Małdyty odnośnie 
wspomnianej drogi  w wyniku których stwierdzono że ten odcinek drogi  jest  mało znaczący dla 
gminy  Małdyty.  Co tyczy  się  pytania  o  naprawę dróg na  ternie  po inwestycyjnym Pan Henryk 
wyjaśnił, że po roku czasu można domagać się od wykonawcy ustabilizowania gruntu.
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Jako  następny  głos  zabrał  Radny  Jarosław  Pietrzykowski,  który  podziękował  Panu  Henrykowi 
Żukowskiemu za współpracę oraz zwrócił uwagę na zły stan ulicy Słowackiego.

Następnie  głos  zabrał  Przewodniczący  który  zwrócił  uwagę  na  brak  odpowiedzi  ze  strony 
Kierownika  BGK na pytanie  Radnej  Hulanickiej  dotyczące uporządkowania  terenu przy  wiatach 
autobusowych.  Kolejne pytanie  dotyczyło  postępów remontów dróg gminnych oraz  możliwości 
wykonania przeglądu chodników i ścieżek rowerowych pod względem ich uszkodzeń oraz gałęzi 
znajdującymi  się  bezpośrednio nad nimi  zagrażających bezpieczeństwu.  Przewodniczący zapytał 
również o możliwość oznakowania ławeczek miejskich herbem miasta. W odpowiedzi Pan Żukowski 
wyjaśnił, że remonty dróg gminnych są procesem ciągłym, tak samo jak uporządkowanie terenów 
przy  przystankach  jak  i  samych  wiat  przystankowych.  W  odniesieniu  do  przeglądu  ścieżek 
rowerowych Pan Żukowski poinformował, że prace naprawcze prowadzone są na bieżąco.

Na tym zakończono debatę nad stanem dróg w gminie Pasłęk. 

Ad pkt 6.
Sprawozdanie z prac Burmistrza w ostatnim okresie międzysesyjnym.

Sprawozdanie z  prac Burmistrza Pasłęka w okresie  od 24 kwietnia 2025 r.  do 29 maja 2025 r. 
przedstawiła  Burmistrz  Pasłęka  Pani  Elżbieta  Wasiuk  (załącznik  nr  5  do  niniejszego  protokołu). 
Radni nie mieli pytań do sprawozdania.

Głos  zabrał  Rady  Damian  Olbryś,  który  pochwalił  organizację  obchodów  majowych  w  szkole 
Podstawowej Nr 1 w Pasłęku.

Następnie głos zabrała Radna Elżbieta Hulanicka, która złożyła wyrazy uznania i podziękowania za 
organizację gminnych obchodów dnia strażaka.

Ad pkt 7.
Zapytania i wnioski sołtysów

Głos zabrał Pan Józef Giers Sołtys Sołectwa Majki, który złożył podziękowania za wyrównanie drogi  
na odcinku Majki-Gryżyna. Pan Sołtys złożył również wniosek o usunięcie zakrzaczeń przy drodze 
do Majek oraz o ujęcie w przyszłorocznym budżecie budowy chodnika w miejscowości Majki.

Głos zabrała Pani Teresa Bryguła Sołtys Sołectwa Piniewo. Pani Sołtys zwróciła się do Pani Burmistrz 
w sprawie problemu z drogą pomiędzy Piniewem a Drulitami.

Następnie  głos  zabrał  Piotr  Becmer  Sołtys  Sołectwa  Leżnica,  który  złożył  podziękowania  za 
współpracę i zrealizowane naprawy dróg.

Następnie głos zabrała Pani Burmistrz która obiecała, że problem z zakrzaczeniem drogi do Majek 
zostanie rozwiązany, natomiast co tyczy się budowy chodnika w miejscowości Majki to sprawa ta 
wymaga głębszej analizy  w zakresie budżetu.

Odnosząc  się  do  sprawy  Pani  Sołtys  z  Piniewa  Pani  Burmistrz  obiecała,  że  sprawa  zostanie 
dokładnie przeanalizowana i w razie potrzeby odpowiedź zostanie udzielona na piśmie.
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Odpowiadając  na  prośbę  Sołtysa  Leżnicy  Pani  Burmistrz  obiecała,  że  kruszywo  na  drogę 
w sołectwie zostanie dostarczone w odpowiednim czasie.

Ad pkt 8.
Sprawozdanie z realizacji  ,,programu współpracy na 2024 rok z organizacjami pozarządowymi 
oraz  z  innymi Podmiotami wymienionymi w art.  3  ust.  3  ustawy z  dnia  24 kwietnia  2003 r. 
o działalności  pożytku publicznego i  o  wolontariacie,  działającymi  na  terenie  miasta  i  gminy 
Pasłęk”

Radni  nie  wnieśli  uwag  do  sprawozdania.  Sprawozdanie  stanowi  załącznik  nr  6  do  niniejszego 
protokołu.

Ad pkt 9.
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej gminy Pasłęk.

Pani Skarbnik pokrótce przedstawiła założenia powyższej uchwały. Radni nie wnieśli uwag do 
uchwały.

Głosowano w sprawie:

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej gminy Pasłęk

Wyniki głosowania

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:

ZA (15)

Dorota Dragan, Agnieszka Furtak,  Aleksander Gajczewski,  Elżbieta Hulanicka,  Andrzej  Juniewicz, 
Krzysztof  Kosowski,  Damian  Olbryś,  Kamil  Oskroba,  Jarosław  Pietrzykowski,  Bogdan  Pobiarżyn, 
Wojciech  Przybyłowski,  Urszula  Szuniewicz,  Grzegorz  Wojciechowski,  Bartłomiej  Zalewski,  Lidia 
Zawarczyńska

Uchwała  Nr  V/39/25  Rady  Miejskiej  w  Pasłęku  z  dnia  29  maja  2025  roku w  sprawie  zmiany 
Wieloletniej Prognozy Finansowej gminy Pasłęk na lata 2025 – 2031 stanowi załącznik nr 7 do 
niniejszego protokołu.

Ad pkt 10.
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwalonego na rok 2025 budżetu Gminy Pasłęk.

Pani Skarbnik pokrótce przedstawiła założenia powyższej uchwały. Radni nie wnieśli uwag do 
uchwały.

Głosowano w sprawie:

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwalonego na rok 2025 budżetu Gminy Pasłęk
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Wyniki głosowania

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:

ZA (15)

Dorota Dragan, Agnieszka Furtak,  Aleksander Gajczewski,  Elżbieta Hulanicka,  Andrzej  Juniewicz, 
Krzysztof  Kosowski,  Damian  Olbryś,  Kamil  Oskroba,  Jarosław  Pietrzykowski,  Bogdan  Pobiarżyn, 
Wojciech  Przybyłowski,  Urszula  Szuniewicz,  Grzegorz  Wojciechowski,  Bartłomiej  Zalewski,  Lidia 
Zawarczyńska

Uchwała Nr  V/40/25 Rady  Miejskiej  w  Pasłęku  z  dnia  29  maja  2025 roku w  sprawie  zmiany 
uchwalonego na rok 2025 budżetu Gminy Pasłęk stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu.

Ad pkt 11.
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr II/9/07 Rady Miejskiej w Pasłęku z dnia 
30 marca 2007 r. w sprawie poboru podatku rolnego, leśnego, od nieruchomości w drodze 
inkasa.

Radni nie wnieśli uwag do uchwały.

Głosowano w sprawie:

Podjęcie uchwały w sprawie sprawie zmiany uchwały nr II/9/07 Rady Miejskiej w Pasłęku z dnia 
30 marca 2007 r. w sprawie poboru podatku rolnego, leśnego, od nieruchomości w drodze inkasa.

Wyniki głosowania

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:

ZA (15)

Dorota Dragan, Agnieszka Furtak,  Aleksander Gajczewski,  Elżbieta Hulanicka,  Andrzej  Juniewicz, 
Krzysztof  Kosowski,  Damian  Olbryś,  Kamil  Oskroba,  Jarosław  Pietrzykowski,  Bogdan  Pobiarżyn, 
Wojciech  Przybyłowski,  Urszula  Szuniewicz,  Grzegorz  Wojciechowski,  Bartłomiej  Zalewski,  Lidia 
Zawarczyńska

Uchwała Nr V/41/25 Rady Miejskiej w Pasłęku z dnia 29 maja 2025 roku w sprawie zmiany uchwały 
nr II/9/07 Rady Miejskiej w Pasłęku z dnia 30 marca 2007 r. w sprawie poboru podatku rolnego, 
leśnego, od nieruchomości w drodze inkasa stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu.
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Ad pkt 12.
Podjęcie  uchwały  w  sprawie  udzielenia  dotacji  celowej  na  prace  konserwatorskie, 
restauratorskie i roboty budowlane przy obiekcie wpisanym do rejestru zabytków.

Pani  Skarbnik  pokrótce  przedstawiła  założenia  powyższej  uchwały.  Radni  nie  wnieśli  uwag  do 
uchwały. Radna Lidia Zawarczyńska poinformowała, że wniosek uzyskał pozytywną opinię komisji 
Społeczno-Oświatowej oraz komisji Budżetu i Rozwoju Gminy.

Głosowano w sprawie:

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej na prace konserwatorskie, restauratorskie i  
roboty budowlane przy obiekcie wpisanym do rejestru zabytków.

Wyniki głosowania

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:

ZA (15)

Dorota Dragan, Agnieszka Furtak,  Aleksander Gajczewski,  Elżbieta Hulanicka,  Andrzej  Juniewicz, 
Krzysztof  Kosowski,  Damian  Olbryś,  Kamil  Oskroba,  Jarosław  Pietrzykowski,  Bogdan  Pobiarżyn, 
Wojciech  Przybyłowski,  Urszula  Szuniewicz,  Grzegorz  Wojciechowski,  Bartłomiej  Zalewski,  Lidia 
Zawarczyńska

Uchwała Nr  V/42/25 Rady Miejskiej w Pasłęku z dnia  29 maja 2025 roku w sprawie udzielenia 
dotacji  celowej  na  prace  konserwatorskie,  restauratorskie  i  roboty  budowlane  przy  obiekcie 
wpisanym do rejestru zabytków stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu.

Ad pkt 13.
Podjęcie uchwały w sprawie  przystąpienia do opracowania Strategii  Rozwoju Miasta i  Gminy 
Pasłęk na lata 2026 – 2035 oraz określenia szczegółowego trybu i harmonogramu opracowania 
projektu strategii, w tym trybu konsultacji.

O przedstawienie założeń uchwały poproszony został Pan Piotr Szczepkowski – Kierownik Referatu 
Strategi i Rozwoju, który pokrótce przedstawił radnym powyższą uchwałę. Radni nie mieli pytań do 
uchwały.

Głosowano w sprawie:

Podjęcie  uchwały  w  sprawie  przystąpienia  do  opracowania  Strategii  Rozwoju  Miasta  i  Gminy 
Pasłęk na lata 2026 – 2035 oraz określenia szczegółowego trybu i harmonogramu opracowania 
projektu strategii, w tym trybu konsultacji.

Wyniki głosowania

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
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Wyniki imienne:

ZA (15)

Dorota Dragan, Agnieszka Furtak,  Aleksander Gajczewski,  Elżbieta Hulanicka,  Andrzej  Juniewicz, 
Krzysztof  Kosowski,  Damian  Olbryś,  Kamil  Oskroba,  Jarosław  Pietrzykowski,  Bogdan  Pobiarżyn, 
Wojciech  Przybyłowski,  Urszula  Szuniewicz,  Grzegorz  Wojciechowski,  Bartłomiej  Zalewski,  Lidia 
Zawarczyńska

Uchwała Nr V/43/25 Rady Miejskiej w Pasłęku z dnia 29 maja 2025 roku w sprawie przystąpienia 
do opracowania Strategii  Rozwoju Miasta i  Gminy Pasłęk na lata 2026 – 2035 oraz określenia 
szczegółowego trybu i  harmonogramu opracowania projektu strategii,  w tym trybu konsultacji 
stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu.

Ad pkt 14.
Podjęcie uchwały w sprawie wskazania członka organu stanowiącego Gminy Pasłęk do składu 
Komisji Konkursowej.

O przedstawienie założeń uchwały poproszona  została Pani Joanna Łopacka – Kierownik Referatu 
Oświaty i Promocji, która pokrótce przedstawiła radnym powyższą uchwałę. Radni nie mieli pytań 
do uchwały. Przewodniczący zgłosił  kandydaturę Radnej Lidi Zawarczyńskiej,  na członka komisji 
konkursowej. Innych kandydatur nie zgłoszono.

Głosowano w sprawie:

Podjęcie  uchwały  w sprawie  wskazania  członka organu stanowiącego Gminy  Pasłęk  do składu 
Komisji Konkursowej.

Wyniki głosowania

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:

ZA (14)

Dorota Dragan, Agnieszka Furtak,  Aleksander Gajczewski,  Elżbieta Hulanicka,  Andrzej  Juniewicz, 
Krzysztof  Kosowski,  Damian  Olbryś,  Kamil  Oskroba,  Jarosław  Pietrzykowski,  Bogdan  Pobiarżyn, 
Wojciech Przybyłowski, Urszula Szuniewicz, Grzegorz Wojciechowski, Bartłomiej Zalewski

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)

Lidia Zawarczyńska

Uchwała Nr  V/44/25  Rady Miejskiej w Pasłęku z dnia  29 maja 2025 roku w sprawie  wskazania 
członka organu stanowiącego Gminy Pasłęk do składu Komisji Konkursowej stanowi załącznik nr 12 
do niniejszego protokołu.
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Ad pkt 15.
Podjęcie uchwały w sprawie regulaminów korzystania z kompleksów boisk sportowych „Moje 
Boisko-Orlik 2012" stanowiących gminne obiekty użyteczności publicznej Miasta i Gminy Pasłęk.

O przedstawienie założeń uchwały poproszona  została Pani Joanna Łopacka – Kierownik Referatu 
Oświaty i Promocji, która pokrótce przedstawiła radnym powyższą uchwałę. Radni nie mieli pytań 
do uchwały.

Głosowano w sprawie:

Podjęcie  uchwały  w  sprawie  regulaminów korzystania  z  kompleksów boisk  sportowych  „Moje 
Boisko-Orlik 2012" stanowiących gminne obiekty użyteczności publicznej Miasta i Gminy Pasłęk.

Wyniki głosowania

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:

ZA (15)

Dorota Dragan, Agnieszka Furtak,  Aleksander Gajczewski,  Elżbieta Hulanicka,  Andrzej  Juniewicz, 
Krzysztof  Kosowski,  Damian  Olbryś,  Kamil  Oskroba,  Jarosław  Pietrzykowski,  Bogdan  Pobiarżyn, 
Wojciech  Przybyłowski,  Urszula  Szuniewicz,  Grzegorz  Wojciechowski,  Bartłomiej  Zalewski,  Lidia 
Zawarczyńska

Uchwała Nr V/45/25 Rady Miejskiej w Pasłęku z dnia 29 maja 2025 roku w sprawie regulaminów 
korzystania  z  kompleksów  boisk  sportowych  „Moje  Boisko-Orlik  2012"  stanowiących  gminne 
obiekty  użyteczności  publicznej  Miasta  i  Gminy  Pasłęk  stanowi  załącznik  nr  13  do  niniejszego 
protokołu.

Ad pkt 16.
Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza Pasłęka.

O przedstawienie założeń uchwały poproszona  została Radna Agnieszka Furtak – Przewodnicząca 
Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, która pokrótce przedstawiła radnym powyższą uchwałę. Komisja 
uznała skargę za bezzasadną. Radni nie mieli pytań do uchwały.

Głosowano w sprawie:

Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza Pasłęka.

Wyniki głosowania

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:

ZA (15)
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Dorota Dragan, Agnieszka Furtak,  Aleksander Gajczewski,  Elżbieta Hulanicka,  Andrzej  Juniewicz, 
Krzysztof  Kosowski,  Damian  Olbryś,  Kamil  Oskroba,  Jarosław  Pietrzykowski,  Bogdan  Pobiarżyn, 
Wojciech  Przybyłowski,  Urszula  Szuniewicz,  Grzegorz  Wojciechowski,  Bartłomiej  Zalewski,  Lidia 
Zawarczyńska

Uchwała Nr V/46/25 Rady Miejskiej w Pasłęku z dnia 29 maja 2025 roku w sprawie rozpatrzenia 
skargi na działalność Burmistrza Pasłęka stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu.

Ad pkt 17.
Przedstawienie przez Burmistrza Pasłęka Raportu o stanie Miasta i Gminy Pasłęk za 2024 rok,  
o którym mowa w art. 28 aa ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym (t.j. Dz. U.  
z 2024 r. poz. 1465 z poźn. zm.). 

Burmistrz Pasłęka Pani Elżbieta Wasiuk przedstawiła Raport o stanie Miasta i Gminy Pasłęk za 2024 
rok. Raport o stanie Miasta i Gminy Pasłęk za 2024 rok, o którym mowa w art. 28 aa ustawy z dnia  
8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym stanowi załącznik nr 15 do niniejszego protokołu.

Ad pkt 18.
Odpowiedzi na wnioski i zapytania sołtysów.

Punkt został zrealizowany punkcie 7 posiedzenia.

Ad pkt 19.
Sprawy różne.

Przewodniczący poinformował, że następna sesja planowana jest na dzień 26 czerwca 2025 r.

Ad pkt 20.
Zamknięcie obrad sesji.

Przewodniczący zamknął obrady XV sesji Rady Miejskiej w Pasłęku kadencji 2024-2029.

Przewodniczący
Rady Miejskiej w Pasłęku

mgr Bogdan Pobiarżyn

Sekretarz obrad:
Dorota Dragan

Protokołował:
Grzegorz Mirys
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